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Protokół z XIV (14) posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

w dniu 24 kwietnia 2025 roku 

 

godz. 1310-1441 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Biłas Władysław  

2. Ciołek Andrzej 

3. Czyż Paweł Artur 

4. Dzienis Jarosław Wiktor 

5. Kazaniecki Krzysztof Tomasz 

6. Kozioł Anna Anetta 

7. Kuliś Małgorzata Marianna 

8. Mościński Piotr 

9. Rant Piotr 

10. Senda Grażyna Barbara 

11. Staroszczuk Anna 

12. Walc Jarosław 

13. Wardziejewska Marzanna Marianna 

14. Wójtowicz Stanisław 

15. Zyborowicz Anna 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński otworzył 

XIV (14) posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej stwierdził quorum 

(12 radnych obecnych) pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista obecności  

w załączeni - zał. nr 1 do protokołu/. 

 

Dyrektor Biura Stowarzyszenia Warmińsko- Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata 

Sokołowska poinformowała, że stowarzyszenie funkcjonuje od kilku lat i dwa lata temu 

połączono ze sobą dwa stowarzyszenia z uwagi na realizację jedno z większych projektów. 

Dyrektor Biura Stowarzyszenia Warmińsko- Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata 
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Sokołowska powiedziała, że w chwili obecnej stowarzyszenie zachęca do tego, aby przystąpić 

do niego. Dyrektor Biura Stowarzyszenia Warmińsko- Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani 

Beata Sokołowska poinformowała, że Powiat Gołdapski oraz Braniewski są jedynymi 

powiatami, które jeszcze do stowarzyszenia nie należą. Dyrektor Biura Stowarzyszenia 

Warmińsko- Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata Sokołowska poinformowała,  

że ułatwiłoby to pozyskiwanie funduszy unijnych jak i działania na rzecz terenów 

województwa warmińsko-mazurskiego. Dyrektor Biura Stowarzyszenia Warmińsko- 

Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata Sokołowska poinformowała, że aktualnie jest 

zabezpieczona kwota 20 mln euro w ramach umowy partnerskiej z marszałkiem 

województwa warmińsko- mazurskiego, z czego 14 mln euro jest przeznaczone na zadania 

inwestycyjne termomodernizacji  obiektów użyteczności publicznej. Dyrektor Biura 

Stowarzyszenia Warmińsko- Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata Sokołowska 

powiedziała, że na tym etapie rozpoczyna się również realizacja Uniwersytetu Pogranicza 

oraz projekt „Młodzi kreatywni”.  Dyrektor Biura Stowarzyszenia Warmińsko- Mazurskie 

Samorządy Pogranicza Pani Beata Sokołowska powiedziała, że składka członkowska roczna 

wynosi 14 000,00 zł.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki podziękował Pani Beacie Sokołowskiej za obecność  

na posiedzeniu Komisji. Starosta Pan  Krzysztof Kazaniecki zapytał o kwotę dofinansowania 

oraz jaki jest wkład własny, który powiat musi ponieść przy tych możliwych działaniach.   

 

Dyrektor Biura Stowarzyszenia Warmińsko- Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata 

Sokołowska odpowiedziała, że jeśli chodzi o projekty miękkie, to stowarzyszenie 

przygotowując fiszki decydował się na to, żeby nie było wkładu własnego, ponieważ 

samorządy mają problemy z budżetami. Dyrektor Biura Stowarzyszenia Warmińsko- 

Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata Sokołowska powiedziała, że przy projektach 

inwestycyjnych już takiej możliwości niestety nie ma i w przypadku termomodernizacji jest 

to 85% dofinansowania, czyli 15% wkładu własnego. Dyrektor Biura Stowarzyszenia 

Warmińsko- Mazurskie Samorządy Pogranicza Pani Beata Sokołowska powiedziała,  

że termomodernizacja jest dobra w aspekcie braku konkurencyjności z innymi samorządami.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

podziękował Pani Dyrektor za obecność oraz wyjaśnienia. Przewodniczący Komisji 

Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, 
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Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński powiedział, że zapewnia,  

że Rada Powiatu pochyli się nad przedstawionymi propozycjami. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński otworzył 

posiedzenie z proponowanym porządkiem obrad /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2  

do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że wczoraj w godzinach popołudniowych wpłynęła propozycja Radnego  

Pan Pawła Czyża o przyjęcie na najbliższej Sesji Rady Powiatu w Gołdapi, dnia 29 kwietnia 

br. uchwały intencjonalnej w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego upamiętnienia 

Papieża Franciszka, który zmarł 21 kwietnia 2025 roku. Przewodniczący Komisji Planowania, 

Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty 

i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński odczytał treść uchwały „Jako samorządowcy, 

chcemy wyrazić szacunek dla zmarłego 21 kwietnia 20205 roku Papieża Franciszka. Papież 

Franciszek zmarł w wieku 88 lat, pozostawiając niezatarte ślady w sercach Polaków dzięki 

swojej wizycie w naszym kraju. W 2016 roku Papież uczestniczył w 31. Światowych Dniach 

Młodzieży w Krakowie, gdzie spotkał się z setkami tysięcy młodych ludzi z całego świata. 

Papież Franciszek pozostanie w pamięci jako lider, który łączył ludzi swoją duchową 

mądrością, pokorą i niezłomną wiarą. Jego pielgrzymki do różnych zakątków świata, w tym 

do Polski, były momentami pełnymi duchowej głębi i autentycznego przesłania. Podróż 

Papieża Franciszka do Polski była wyjątkowa, nie tylko z powodu samego wydarzenia,  

ale także z powodu wyjątkowego charakteru tej wizyty. Największym momentem tego 

spotkania było nabożeństwo na Błoniach w Krakowie, gdzie zgromadziło się około 600 

tysięcy osób. Papież zwrócił się do młodych ludzi z przesłaniem nadziei, miłości  

i solidarności, podkreślając znaczenie wspólnoty i wierności wartościom Ewangelii. Kraków 

nie był jedynym miejscem, które odwiedził Papież Franciszek w Polsce. W programie wizyty 

znalazły się również Jasna Góra, gdzie Papież modlił się przed wizerunkiem Czarnej 

Madonny, oraz Oświęcim, gdzie złożył hołd ofiarom Holokaustu, odwiedzając były obóz 

koncentracyjny Auschwitz-Birkenau. Również podczas audiencji generalnej w Watykanie  

w dniu 29 stycznia 2025 roku nawiązał on do 80. rocznicy wyzwolenia niemieckiego 

nazistowskiego obozu Auschwitz-Birkenau. Zwracając się do Polaków uczestniczących  

spotkaniu w Auli Pawła VI, Papież powiedział: „W tych dniach wspominamy waszych 



4 

  

rodaków, którzy wraz z innymi narodami stali się ofiarami zagłady w niemieckich obozach 

koncentracyjnych podczas II wojny światowej. Bracia i siostry, bądźcie strażnikami prawdy i 

pamięci o tej tragedii i jej ofiarach, w tym o wielu męczennikach chrześcijańskich.  

To przestroga, by nieustannie zabiegać o pokój i bronić godności życia ludzkiego w każdym 

narodzie i w każdej religii. Z serca wam błogosławię.” Rada Powiatu w Gołdapi docenia 

postawę, działalność i naukę Zmarłego Papieża, a w szczególności Jego wkład w politykę 

prorodzinną, kulturę i ochronę dziedzictwa – solidaryzując się z wszystkimi, którzy  

są zasmuconymi Jego odejściem.” 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński przeszedł 

do przegłosowania propozycji wprowadzenie uchwały intencjonalnej w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego upamiętnienia Papieża Franciszka, który zmarł 21 kwietnia 2025 

roku. 

 

Komisja 4 głosami za, 7 głosami przeciw przy 1 głosie wstrzymujący oraz 3 osobach 

nieobecnych nie podjęto propozycji wprowadzenia uchwały intencjonalnej w sprawie 

przyjęcia stanowiska dotyczącego upamiętnienia Papieża Franciszka, który zmarł  

21 kwietnia 2025 roku. 

 

Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że protokoły z XII (12) i XIII (13) posiedzenia Komisji były wyłożone  

do wglądu oraz przesłany drogą elektroniczną. Zapytał czy członkowie Komisji mają 

uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 11 głosami za, 1 głosie wstrzymującym przy 3 osobach nieobecnych przyjęła 

protokoły z XII (12) i XIII (13) posiedzenia Komisji. 
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Ad. 4 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej Pani Agnieszka Iwanowska przedstawiła  

sprawozdanie z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 2024 

/sprawozdanie z działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi w załączeniu- zał. nr 3  

do protokołu/. 

Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej Pani Agnieszka Iwanowska Kierownik Warsztatu 

Terapii Zajęciowej Pani Agnieszka Iwanowska poinformowała, że Warsztat Terapii 

Zajęciowej w Gołdapi powstał w roku 2000 i od tego czasu nieprzerwanie funkcjonuje przy 

ul. Przytorowej 5. Kadra Warsztatu to osoby z długoletnim stażem w pracy z osobami 

niepełnosprawnymi i wymagającymi wsparcia: kierownik-1 etat, zastępca kierownika -  

0,6 etatu, psycholog - 0,75 etatu, instruktorterapiizajęciowej-9 etatów (w tym jedna osoba  

z pełnym i prawami emerytalnymi i jedna osoba przebywająca na urlopie wychowawczym), 

instruktor zawodu-1 etat, kierowca -1 etat, konserwator - kierowca-1 etat. Na umowę zlecenie 

w wymiarze 70 godzin miesięcznie zatrudniona była jedna osoba, która dbała o porządek 

części wspólnych Warsztatu (łazienki, ciągi komunikacyjne, jadalnia, stołówka, hol), Obsługę 

księgową w formie zlecenia usługi zapewnia firma zewnętrzna. Księgowa swoją pracę 

wykonuje w budynku Warsztatu cztery razy w tygodniu w godzinach popołudniowych  

oraz raz w tygodniu w godzinach przedpołudniowych. Warsztat funkcjonuje codziennie  

w godzinach 7.15-15.15. Część uczestników, która samodzielnie przemieszcza się po terenie 

miasta, również samodzielnie dociera na zajęcia. Jest jednak część uczestników, którzy z racji 

swojej niepełnosprawności, licznych schorzeń, wieku lub zagubienia w topografii miasta jest 

dowożona busami. Dowożeni są również uczestnicy z gminy Banie Mazurskie (Mieczniki, 

Banie Mazurskie, Wróbel), gminy Dubeninki oraz gminy Gołdap (Piękne Łąki, Kośmidry, 

Grabowo, Siedlisko, Wronki Wielkie, Kolniszki). Czterem osobom wykupowane były bilety 

miesięczne i docierali na zajęcia autokarami dowożącymi uczniów do szkół dwie osoby  

z Żelazek i dwie osoby z Pietraszek. Od stycznia 2022 r. na portalu społecznościowym 

Facebook utworzony został profil Warsztatu. Zamieszczane są tam wszystkie informacje 

związane z działalnością Warsztatu. Obecnie mamy prawie 800 osób nas obserwujących,  

z czego 79% tych osób to kobiety najczęściej w wieku 35-54 lata. Najczęściej profil 

odwiedzają rodziny podopiecznych mieszkający poza krajem. Dzięki ,,chwaleniu  

się" działalnością, uczestnicy chętniej przykładają się do wykonywania różnego rodzaju prac, 

a różne osoby prywatne i instytucje częściej kontaktują się w sprawie zakupu wykonanych 

rękodzieł. Promocja placówki na portalu służy również oswajaniu społeczności lokalnej  

z niepełnosprawnością (w tym niepełnosprawnością intelektualną i chorobami psychicznymi) 

w celu uzyskania pełniejszej akceptacji i tolerancji na różnego rodzaju problemy i zachowania 
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uczestników.  W chwili obecnej nie ma listy osób oczekujących (tzw. rezerwowej)  

na przyjęcie do Warsztatu, ale udaje się pozyskiwać na bieżąco nowe osoby. Od kilku  

lat Warsztat uczestniczy w prospołecznym przedsięwzięciu Spiżarnia Caritas. Jest to 

ogólnopolski, całoroczny program polegający na odbieraniu pełnowartościowych produktów 

żywnościowych wycofanych ze sprzedaży i dystrybucji ich wśród najbardziej potrzebujących. 

Ma on dwa podstawowe cele: systematyczną pomoc osobom potrzebującym  

oraz przeciwdziałanie marnowaniu żywności. Część produktów jest wykorzystywana  

do terapii zajęciowej w pracowni życia codziennego. Dzięki temu, praktycznie codziennie, 

wszyscy uczestnicy otrzymują pełnowartościowy gorący posiłek. Część osób, szczególnie 

tych zatrudnionymi warunkami socjalno-bytowymi, najuboższych lub mocno niezaradnych 

otrzymuje taki posiłek również na wynos - wystarczy tylko podgrzać. Ogółem, w ramach 

Spiżarni, pozyskano 8 614,132 kg żywności (więcej niż w 2023 roku o ponad 500 kg)  

na łączną kwotę 194 685,65 zł. Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej Pani Agnieszka 

Iwanowska poinformowała, że na dochody Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi składają 

się: środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na bieżącą 

działalność w wysokości-1684 800,00 zł, środki Powiatu Gołdapskiego na bieżącą działalność 

w wysokości - 187 200,00 zł oraz środki pozyskane ze sprzedaży rękodzieła, darowizny.  

Na zajęcia do Warsztatu uczęszcza 50 uczestników: 26 kobiet i 24 mężczyzn. Wśród kobiet 

13 uczestniczek posiada znaczny stopień niepełnosprawności (pozostałe kobiety mają 

umiarkowany stopień niepełnosprawności) zaś wśród mężczyzn – 13 stopień znaczny, 

pozostali umiarkowany stopień. W kolejnym roku zauważalna jest poprawa frekwencji 

uczestników. Długie okresy nieobecności na zajęciach wynikają jedynie z pobytów  

w oddziałach szpitalnych. Nowi uczestnicy szczególnie dbają o systematyczne uczęszczanie 

na zajęcia. Dodatkowo, przez cały rok ogłoszony był tzw. ,,konkurs frekwencyjny", Wygrał 

go uczestnik, który nie puścił żadnego dnia zajęć, na drugim miejscu było trzech uczestników 

z jednym dniem nieobecności, zaś na miejscu trzecim uczestnik z dwoma dniami 

nieobecności. Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej Pani Agnieszka Iwanowska 

poinformowała, że zajęcia odbywają się w 10 pracowniach: biblioteczna-teatralna, hafciarska, 

krawiecka, logistyczna, ogrodniczo-przyrodnicza, plastyczna, techniczna, wikliniarska, 

ceramiczna oraz życia codziennego. Rada Programowa Warsztatu Terapii Zajęciowej: co pół 

roku oceniała każdego uczestnika WTZ w zakresie realizacji jego indywidualnego programu  

i efektów rehabilitacji, dokonała pierwszej kompleksowej oceny realizacji indywidualnego 

programu rehabilitacji czterech uczestników warsztatu nie wcześniej niż przed upływem  

3 miesięcy i nie później niż po upływie 6 miesięcy od dnia rozpoczęcia terapii w warsztacie, 

dokonała kompleksowych ocen za okres 3 lat - realizację indywidualnego programu 
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rehabilitacji uczestników WTZ i zajmowała stanowisko w kwestii osiągniętych przez niego 

postępów. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja przyjęła 12 głosami za przy 3 osobach nieobecnych sprawozdanie z działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gołdapi za rok 2024. 

 

Ad. 5 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pani Grażyna Mentel przedstawiła  

raport ze stanu sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2024 /raportu ze stanu 

sanitarno–higienicznego Powiatu Gołdapskiego w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu- zał. nr 4  

do protokołu/. 

Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Gołdapi Pani Grażyna Mentel bardzo 

szczegółowo omówiła raport ze stanu sanitarno-higienicznego w formie prezentacji 

multimedialnej.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są pytania do przedstawionego raportu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wiceprzewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Komisja przyjęła 12 głosami za przy 3 osobach nieobecnych raport ze stanu sanitarno–

higienicznego Powiatu Gołdapskiego za rok 2024. 

 

Ad. 6 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informację z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi  

w roku 2024 /informacja  w formie prezentacji multimedialnej w załączniku – zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

bardzo szczegółowo przedstawiła informację z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gołdapi w roku 2024 w formie prezentacji multimedialnej. 
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Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński zapytał 

czy placówka posiada informacje jak wygląda kontrolowanie rodzin lub pieczy zastępczych  

i czy prowadzone są kontrole doraźne, obligatoryjne lub na skutek sygnałów innych służb, 

podmiotów czy osób fizycznych.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi. Pani Małgorzata Gryszkowska 

odpowiedziała, że placówka jest w stałym kontakcie z rodzinami zastępczymi i środowisko 

rodziny zastępczej jest wizytowane przez koordynatorów rodzinnej pieczy zastępczej od kilku 

do kilkunastu razy w roku. Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi. 

Pani Małgorzata Gryszkowska dodała, że jeśli pojawią się sygnały z zewnątrz, to jest to 

bardzo szybko weryfikowane. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja przyjęła 12 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła informację  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi w roku 2024. 

 

Ad. 7 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów 

społecznych w roku 2024 /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu - zał. nr 6  

do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

szczegółowo omówiła sprawozdanie z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania 

problemów społecznych w roku 2024 w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Przewodniczący zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania.   

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 
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Komisja przyjęła 12 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie  

z realizacji powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych w roku 2024. 

 

Ad. 8 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych” w roku 2024 /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu - zał. 

nr 7 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

bardzo szczegółowo omówiła dokonaną ocenę realizacji „Powiatowego Programu Działań  

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych” w roku 2024 w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji?  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowania.  

 

Komisja przyjęła 12 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie  

z realizacji „Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych”  

w roku 2024. 

 

Ad. 9 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła informacje z zakresu dokonania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 

dla Powiatu Gołdapskiego /informację  w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu - zał. nr 8  

do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

bardzo szczegółowo omówiła dokonaną ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2024 

dla Powiatu Gołdapskiego. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji?  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadziła głosowanie. 
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Komisja przyjęła 12 głosami za przy 3 osobach nieobecnych przyjęła informacje  

z zakresu dokonania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024 dla Powiatu 

Gołdapskiego. 

 

Ad. 10a 

Główny specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

przedstawiła projekt uchwał Rady Powiatu w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Gołdapi /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej  w załączeniu - zał. nr 9  

do protokołu/. 

Główny specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

poinformowała, że zgodnie z § 21 ust. 3 Rozporządzenia Ministra Gospodarki, Pracy  

i Polityki Społecznej z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie warsztatów terapii zajęciowej 

jednostka prowadząca warsztat składa powiatowi roczne sprawozdanie z działalności 

rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych warsztatu w terminie do dnia 1 marca 

następnego roku. Sprawozdanie zawiera: rozliczenie roczne oraz informację o wykorzystaniu 

przez warsztat środków finansowych, z uwzględnieniem kwot uzyskanych ze sprzedaży 

produktów i usług wykonanych przez uczestników warsztatu w ramach realizowanego 

programu terapii; informacje o: liczbie uczestników warsztatu oraz stopniu i rodzaju ich 

niepełnosprawności, ogólnej frekwencji uczestników w zajęciach warsztatu  

w poszczególnych miesiącach roku sprawozdawczego, formach i metodach realizowanej 

przez warsztat działalności rehabilitacyjnej, liczbie uczestników, którzy opuścili warsztat, 

wraz z podaniem przyczyn ich odejścia, liczbie uczestników, którzy poczynili postępy  

w zakresie: zaradności osobistej i samodzielności, rehabilitacji społecznej, rehabilitacji 

zawodowej wraz z opisem tych postępów; informację o decyzjach podjętych przez radę 

programową w stosunku do uczestników warsztatu, wobec których rada programowa 

dokonała oceny realizacji indywidualnego programu rehabilitacji. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwał Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 12 głosami przy 3 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwał Rady Powiatu  

w sprawie oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Gołdapi. 
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Ad. 10b 

Główny specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz 

przedstawiła projekt uchwał Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2023 – 2030 za lata  

2023-2024 /sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej w załączeniu - zał. nr 10 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Magdalena Mackiewicz bardzo 

szczegółowo omówiła sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2023 – 2030 za rok 2023-2024 w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Wyszedł Radny Pan Jarosław Walc godzina 14.19. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwał Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Komisja 11 głosami przy 4 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie z realizacji 

Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2023 – 2030 za lata 

2023-2024. 

 

Ad. 10c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2025 rok /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu – zał. nr 11 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi  o dochody to w rozdziale  „Lokalny transport 

zbiorowy” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 855,00 zł w celu urealnienia 

planu do wysokości zrealizowanych dochodów z tytułu rozliczeń z lat ubiegłych. W rozdziale  

„Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 18,00 zł w celu 

urealnienia planu do wysokości skapitalizowanych odsetek na rachunku bankowym.  

W rozdziale „Starostwa powiatowe” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę  

8 123,00 zł w celu urealnienia planu do wysokości zrealizowanych dochodów z tytułu 

prowizji za pobór opłaty skarbowej, sprzedaży składników majątkowych oraz odszkodowań. 

W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 

248,00 zł  w celu urealnienia planu do wysokości skapitalizowanych odsetek na rachunku 
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bankowym, a w rozdziale „Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje się 

zwiększenie planu dochodów o kwotę 11,00 zł  w celu urealnienia planu do wysokości 

zrealizowanych dochodów z tytułu realizacji zadań z zakresu administracji rządowej  

oraz innych zadań zleconych ustawami. W rozdziale „Wpływy z innych opłat stanowiących 

dochody jednostek samorządu terytorialnego na podstawie ustaw” proponuje się zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 6 858,50 zł  w celu urealnienia planu do wysokości zrealizowanych 

dochodów z tytułu opłat pobieranych na podstawie odrębnych ustaw, wpływów z kosztów 

upomnień oraz odsetek. W rozdziale  „Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” 

proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 6 915,96 zł w związku ze zwrotem 

dotacji z lat ubiegłych. W rozdziale „Technika” proponuje się zwiększenie planu dochodów  

o kwotę 1 700,00 zł pochodzącą z odsetek bankowych naliczonych od środków. W rozdziale 

„Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 8 070,00  

związku z pozyskanym dofinansowaniem z Krajowego Funduszu Szkoleniowego  

na kształcenie nauczycieli oraz odsetkami bankowymi naliczonymi od środków projektu.  

Plan dochodów budżetu powiatu zwiększa się o kwotę per saldo 53 494,46 zł. Skarbnik 

Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi natomiast o wydatki 

to w rozdziale „Gospodarka gruntami i nieruchomościami” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 4 625,00 zł  z związku koniecznością zabezpieczenia środków na nabycie 

nieruchomości gruntowych działek nr: 1309/1 oraz 1310/1 położonych w obrębie 2 miasto 

Gołdap oraz koszty sporządzenia aktu notarialnego. W rozdziale  „Starostwa Powiatowe” 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 19 000,00 zł w celu zabezpieczenia 

środków na pokrycie kosztów postępowania przed Krajową Izbą Odwoławczą w związku  

z odwołaniem od wyniku postępowania pn.: „Usługa digitalizacji dokumentacji EGiB, akt 

osadniczych oraz pozostałej dokumentacji archiwalnej w ramach projektu „Rozwój e-usług 

publicznych w Powiecie Gołdapskim”. W rozdziale „Komendy powiatowe Państwowej 

Straży Pożarnej” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 6 915,96 zł w celu 

zabezpieczenia środków na zwrot dotacji z lat ubiegłych. W rozdziale „Pozostała działalność” 

proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę 8 252,50 zł w celu zabezpieczenia 

środków na utwardzenie terenu przy budynku Zespołu Placówek Edukacyjno-

Wychowawczych. W Zespole Szkół Zawodowych w dziale „Oświata i wychowanie” oraz  

w dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” proponuje się zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 16 700,00 zł w celu zabezpieczenia środków na utwardzenia terenu płytką 

chodnikową. W Liceum Ogólnokształcącym w dziale „Oświata i wychowanie” proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 846,00 zł w związku otrzymanymi od Ministra 

Finansów dodatkowymi środkami z Funduszu Pomocowego na dodatkowe zadania oświatowe 
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w ramach pomocy dla dzieci ukraińskich. Pozostałe zmiany dotyczą przesunięcia środków  

w ramach posiadanego planu wydatków w celu prawidłowej realizacji zadań. W Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi w rozdziale  „Pozostała działalność” proponuje się 

zwiększenie planu wydatków o kwotę 899,00 zł w związku z otrzymanym wsparciem  

na realizację  dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem  

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi  obywatelami Ukrainy. W Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie w Gołdapi w rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się przesunięcia 

środków w ramach posiadanego planu wydatków w celu prawidłowej realizacji zadań.  

W Zarządzie Dróg Powiatowych w Gołdapi w rozdziale  „Starostwa Powiatowe” proponuje 

się przesunięcie środków w ramach posiadanego planu wydatków  w celu prawidłowej 

realizacji zadań. W Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej w Gołdapi w rozdziale 

„Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje się przesunięcia środków  

w ramach posiadanego planu wydatków w celu prawidłowej realizacji zadań. Plan wydatków 

budżetu powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 53 494,46 zł. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz poinformowała, że plan dochodów zwiększył się o kwotę 53 494,46 zł  

i po zmianach wynosi 62 125 729,45 zł. Plan wydatków zwiększył się o kwotę 53 494,46 zł  

i po zmianach wynosi 62 389 057,29 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 263 327,84 zł.  

 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwał Rady Powiatu. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że 15 kwietnia Pan Starosta podpisał umowę  

na dokumentację projektową na przebudowę dróg powiatowych, w tym drogę Banie 

Mazurskie –Grodzisko oraz Górne-Zawiszyn. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że 

tymczasem na sesji w lutym została przyjęta uchwała zmieniająca budżet, w której 

zmniejszono plan wydatków na te inwestycję o kwotę 90 tys. zł,  mimo to umowa została 

podpisana w kwietniu, a na sesji w marcu zostały wprowadzone zmiany, ale dotyczą one innej 

drogi. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że doszło do podpisania umowy bez 

odpowiedniego zabezpieczenia środków w budżecie.  

 

Przyszedł Radny Pan Jarosław Walc godzina 14:29 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że gdyby Radny był obecny na sesji 28 

lutego br. oraz 25 lutego na komisji, to wiedziałby, że zostało to wprowadzone do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
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Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że nie mówi on o Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

tylko budżecie. Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że przed podpisaniem umowy powinno 

wrócić to do budżetu, ponieważ nie ma pewności, że później radni przywrócą to do budżetu. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że radni nie muszą tego robić, ponieważ 

realizacja tego zadania odbędzie się w 2026 roku.  

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że złożył w tej sprawie zapytanie i dodał, że oczekuje 

odpowiedzi na piśmie. Radny Pan Paweł Czyż dodał, że ma nadzieję na analizę prawną, 

ponieważ nie można wyrzucać czegoś z budżetu i wrzucać do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i twierdzić, że wszystko jest w porządku.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że nic nie zostało wyrzucone i na sesji było 

wszystko omówione oraz Pan Radny wie, że istnieje możliwość, że ta inwestycja zostanie 

wykonana w tym roku i wtedy będzie można podejść do zmian w budżecie. 

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że przed dniem 15 kwietnia nie ma środków w budżecie 

na realizację tego zadania. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że gdyby radny uczestniczył  

w zorganizowanym szkoleniu dla radnych, wiedziałby czy jest to koszt zasadny czy też nie.  

 

Radny Pan Paweł Czyż odpowiedział, że nie potrzebuje on szkoleń jak być profesjonalnym 

radnym i jeżeli Pan Starosta go potrzebował, to jest to problem należący do niego samego. 

Radny Pan Paweł Czyż dodał, że oczekuje odpowiedzi na zadane pytanie. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że odpowiedział, że wszystko jest zgodnie z 

przepisami.  

 

Radny Pan Paweł Czyż powiedział, że Pan Starosta odpowie dopiero na piśmie, na zapytanie 

radnego.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 
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Komisja 11 głosami za, 1głosie  wstrzymujący się oraz przy 3 osobach nieobecnych 

przyjęła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2025. 

 

Ad. 11 

Wyszedł Radny Pan Paweł Czyż godzina 14:35 

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że niepokoi go sprawa projektu „Z Bocianem przez 

EGO”, ponieważ otrzymał i przeanalizował materiały i wzbudza to w nim obawy. Radny Pan 

Jarosław Walc dodał, że chciałby, aby zorganizowano spotkanie z przedstawicielem 

stowarzyszenia, aby mógł on odpowiedzieć na nurtujące pytania oraz wyjaśnił wszelkie 

wątpliwości. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że takie spotkanie jest planowane i dodał, 

że omawiano tematy jak to wygląda oraz w chwili obecnej została zgłoszona sprawa do 

organów ścigania w związku z podpisaniem tego porozumienia w rozciągniętym czasie. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że prawdopodobnie te spotkanie zostanie 

zorganizowane na dwa samorządy, gminy Gołdap i powiatowy. Starosta Pan Krzysztof 

Kazaniecki dodał, że stowarzyszenie przekazało, że nic nie jest wiążące i nie doszło do 

złamania prawa i organy ścigania jeszcze nie kontaktowały się ze stowarzyszeniem w celu 

wyjaśnienia tej sytuacji.  

 

Radny Pan Jarosław Walc powiedział, że ma nadzieję, że powiat nie będzie czekał  

na rozstrzygnięcie sprawy przez organy ścigania i spotkanie z przedstawicielem 

stowarzyszenia zostanie zorganizowane wcześniej. Radny Pan Jarosław Walc dodał, 

że na etapie przygotowania tego projektu ówcześni radni nie zostali poinformowani o tym jak 

to będzie wyglądało, tylko radni z poprzedniej kadencji. Radny Pan Jarosław Walc 

powiedział, że chciałby się zapoznać z protokołem takiego spotkania oraz dowiedzieć się  

jak to się odbyło, w jakiej formie oraz czy wszystko zostało przekazane.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że taki spotkanie zostanie zorganizowane 

przed procedurą organów ściągania. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że konsultacje przebiegały z poprzednią radą i te porozumienie zostało podpisane wcześniej, 

nowa rada jest tego kontynuatorem i realizatorem. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, 

że zostały przedstawione postulaty wypracowane z poprzednim Zarządem oraz Radą. Starosta 

Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że wszystko było w oparciu konsultacji  

z mieszkańcami oraz Zarządem Dróg Powiatowych.  
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

powiedział, że wokół tej sprawy pojawiło się wiele wątpliwości i zorganizowanie tego 

spotkania jest zasadne.  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, że chciałby złożyć prośbę  

do nieobecnego już na posiedzeniu Radnego Pana Pawła Czyża, aby wnioski przesyłać  

we wcześniejszym terminie, aby wszyscy radni mogli zapoznać się z przesłanym materiałem. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że dnia 3 maja odbędą się Obchody Święta 

Konstytucji 3 Maja i poprosił chętnych radnych, aby zgłaszali swój udział do 30 kwietnia  

w sekretariacie Starostwa Powiatowego. 

 

Ad. 13 

Wniosków Komisja nie wypracowała. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Piotr Mościnski podziękował  

za pracę oraz przybycie i zamknęła XIV (14) posiedzenie Komisji Stałej Rady Powiatu. 

 

Na tym protokół skończono. 

Protokół składa się z 16 stron kolejno ponumerowanych. 

             Przewodniczący Komisji  

         Planowania, Budżetu, Finansów,  

                       Promocji Powiatu, Gospodarki,  

          Ochrony Środowiska, Zdrowia,  

           Oświaty i Polityki Społecznej  

 

                                                    Piotr Mościński   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 24.04.2025 r. 


